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 § 67 

 

ÄNDRINGAR I FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Punkt 18, valärende stryks ur föredragningslistan. 
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Dnr. KS-2021-0023-000 § 68 
 

INFORMATION AV KOMMUNCHEFEN 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING 
Olli Joenväärä, kommunchef informerar om lägesbilden gällande 
Covid-19 i Dorotea kommun och närliggande kommuner. Det är 
fortsatt en mycket låg smittspridning i området. Vi har dock stor 
sjukfrånvaro med förkylningssymptom inom äldreomsorgen och 
utbildningsverksamheterna. Däremot inga bekräftade fall av  
Covid-19. Viktigt att vi fortsätter följa rekommendationerna. 
 
Arbetet med det nya sjukstugebygget fortskrider. Där finns det nu 
framtagna förslag på placering av olika verksamheter och 
grundläggande skisser framtagna. Tillsammans så skapar kommunen 
och regionen en modern vårdbyggnad som skall ge medborgarna en 
god och nära vård med brukaren i centrum. 
 
Kommunen och näringslivet bildar tillsammans ett näringslivsråd med 
representanter från kommunen och näringslivet. Ett 
näringslivsprogram och en handlingsplan skall tas fram gemensamt i 
syfte att förbättra näringslivsklimatet i Dorotea kommun. 
 
Ett presentkort till alla anställda, som gäller i den lokala handeln, 
ersätter jullunchen och stimulerar handeln med cirka 80 000 kr. 
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     § 69 
 

INFORMATION OM PROJEKTET ”SAMVERKAN FÖR 
BÄSTA SKOLA” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Sara Sjölund Bång, skolchef ger en kort introduktion till projektet. 
 
Margareta Hyhlén och Maria Bäcklin från Skolverket presenterar 
projektet ”Samverkan för bästa skola”. Ett projekt som ska främja 
varje barns och elevs framgång i förskolan, skolan och fritidshemmet. 
 
Skolverket ska i dialog med huvudmän genomföra insatser i syfte att 
höja kunskapsresultaten och öka likvärdigheten inom och mellan 
skolor och genomföra insatser i syfte att öka förskolans och 
förskoleklassens måluppfyllelse och öka likvärdigheten inom och 
mellan förskolor och förskoleklasser. 
I samverkan med varje berörd huvudman identifiera insatser som kan 
stärka huvudmännens förmåga att planera, följa upp och utveckla 
utbildningen, så att kunskapsresultaten i de utvalda skolorna höjs och 
likvärdigheten inom och mellan skolorna ökar. 
 
Utveckling ska ske i dialog med alla deltagare både pedagoger, 
rektorer och huvudmän för att skapa förutsättningar för delaktighet. 
Fokusera på lärandet och skapa ett tillitsfullt klimat byggt på 
förtroende, öppenhet och tydlighet. 
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Dnr. KS-2021-0265-111  § 70 
 

INTERPELLATION – HÖG ANDEL BLANKA RÖSTER 
2018 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Interpellationen får ställas. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Jimmy Frohm, SD, har inkommit 2021-11-26 med följande 
interpellation: 
Frågan är ställd till berörd instans: 
”Siffror kan i någon mening anses vara tråkiga men samtidigt också 
väldigt intressanta och talande. Följande siffror och procentsats 
kommer från valmyndighetens hemsida. 
Det allmänna valet 2014 bestod av 0,89 % blanka tillika ogiltiga röster 
över hela riket. Alltså nästan 1 %. Räknar man om det till antal så blir 
det 56 287. Tittar vi närmare på valet 2018 blev det 0,81 % så 
skillnaden är marginell, trots 53 084. Dock så går vi i rätt riktning med 
färre antal blanka röster. 
Analyserar vi ur ett lokalt perspektiv från 2014 så röstade Dorotea 
kommuns medborgare 2,87 % blankt tillika ogiltiga röster, som i sin 
tur blir 55 i antal. Vidare 2018 ser vi en ökning med 3,08 % i 
förhållande till förra mandatperioden. Totalt landar det på hela  
5,95 %, alltså nästan 6 % som valt att rösta blankt. Sett till antal är det 
155 röster. 
Vi Sverigedemokrater ser mycket allvarligt på detta och finner det 
olyckligt. Varför ser det ut så här? Vi tror i någon mening att orsaken 
till den höga andel procent som valt att rösta blankt ligger till största 
grund för såväl missnöje som osäkerhet. Sverigedemokraterna önskar 
utöver valnämndens ordförande att övriga partier yttrar sig och ger 
sin bild i frågan.  
 
Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga följande: 
Hur ämnar valnämndens ordförande och kommunen arbeta för att 
framgent förebygga och stävja högt antal blanka röster i framtiden? 
Finns det idag någon strategi eller tankar på hur man ska komma till 
bukt med detta?” 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Interpellation från Jimmy Frohm (SD), 211126 
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Dnr. KS-2021-0265-111  § 71 
 

INTERPELLATION – HÖG ANDEL BLANKA RÖSTER 
2018 - SVAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Interpellationssvar har upprättats av Christer Eriksson, S, 
valnämndens ordförande tillika kommunfullmäktiges ordförande. Vid 
Christer Eriksons frånvaro har Nicke Grahn, L, fått i uppdrag att läsa 
upp interpellationssvaret. 
 
Interpellationsdebatten förklaras avslutad. 
 
Interpellationen anses besvarad i enlighet med interpellationssvar 
daterat 2021-12-01. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Jimmy Frohm, SD, läser upp sin interpellation gällande 
hög andel av blanka röster 2018. 
Nicke Grahn, L, svarar på interpellationen i enlighet med det 
interpellationssvar Christer Eriksson, S upprättat, daterat 2021-12-01. 
Jimmy Frohm, SD, Lars Simonsson, V och Nicke Grahn, L deltar i 
interpellationsdebatten. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Interpellation från Jimmy Frohm, SD, 211126. 
Interpellationssvar, Christer Eriksson, S, valnämndens ordförande, 
211201 
 
 
 
Ajournering 14.20-14.45 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

9 

 
Dnr. KS-2021-0037-041  § 72 
 

BUDGET 2022 – MED PLAN 2023 – 2024 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Beslut om budgetramar för budgetåret 2022, KF 2021-06-14 § 29 
kvarstår. 
Föreslagen plan för år 2023 – 2024 godkänns. 
 
SAMMANFATTNING 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-14 om budgetramar för 
Dorotea kommun 2022. 
Kommunfullmäktige ska också besluta om en översiktlig treårig plan 
för åren 2022–2024 som tas under årets sista fullmäktige. 
Då ramarna ej justerats sen sommaren måste den treåriga planen tas i 
detta ärende. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Politiska prioriteringar och ramförslag majoriteten 2022, 210428 
PU KF 210614 § 29 
Budgetberäkning 2022 med plan 2023–2024 
Tjänsteskrivelse 211029 
Protokoll KS 211122, § 136 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

10 

 
Dnr. KS-2021-0244-288  § 73 
 

BRÄDFODRING OCH MÅLNING AV SKOLA I RISBÄCK 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023, beviljas 500 tkr 
till avhjälpande/förebyggande underhåll av fasaden på Risbäck skola. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Fasaden på skolan i Risbäck är i stort behov av att målas om, detta 
dels för att förbättra utseendet, men framför allt p.g.a. att målningen 
förlänger livslängden på fasaden markant. 
Alltså är detta del av ett förebyggande underhåll på fasaden, men även 
ett avhjälpande underhåll i form av ny brädfodring på den gamla 
delen som ruttnat upp troligtvis p.g.a. utebliven målning. 
Byts inte brädfodringen ut så riskerar det att bli större skador inuti 
väggen framöver. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 139 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Återrapportering kvartal 4 2023. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Inte aktuellt i detta ärende. 
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Dnr. KS-2021-0245-287  § 74 
 

OMBYGGNATION/RIVNING PANNBYGGNAD SPIKEN 1 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2024, beviljas  
1 500 tkr till rivning och ombyggnation av ena byggnaden på  
Spiken 1. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Pannbyggnaden på Spiken 1 har inte varit i drift under en lång tid och 
inuti står det kvar oljecistern samt pannor med tillhörande utrustning. 
Dessa installationer är uttjänade och har inget ekonomiskt eller 
praktiskt värde. 
Fasaden på utsidan av byggnaden har stora delar lossnat från 
innerväggarna och isolering/väggar är exponerat för vatten och väder. 
Det är en risk att vara i närheten av byggnaden på grund av detta. 
Föreslagen åtgärd är att riva ur befintliga installationer och göra om 
byggnaden till ett kallförråd att hyra ut till företag. Denna typ av lokal 
har efterfrågats av företagare lokalt. 
Detta alternativ bedöms vara det mest ekonomiska jämfört med att 
riva hela byggnaden och därmed få ökade rivningskostnader samt inga 
möjligheter till intäkter i framtiden. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 140 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Återrapportering kvartal 1 2025. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Inte aktuellt i detta ärende. 
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Dnr. KS-2021-0246-288  § 75 
 

TAKUNDERHÅLL SPIKEN 1 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023, beviljas  
1 500 tkr till underhåll av taket på ena byggnaden på fastigheten 
Spiken 1. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Pappen på taket på ena byggnaden på fastigheten Spiken 1 har länge 
varit i dåligt skick och är i stort behov av underhåll.  
Taket läcker in på delar av byggnaden vilket gör det svårt att behålla 
hyresgäster samt leder till större underhållskostnader om det pågår 
under längre period. 
Byggnaden huserar en hyresgäst som gör det ekonomiskt försvarbart 
att göra större renoveringar och underhåll, särskilt för att vi vill 
behålla denna hyresgäst i framtiden. 
Projektet önskas delvis påbörjas 2022 i och med att det redan börjat 
läcka igenom vid delar av taket. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 141 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Återrapportering kvartal 2 2024. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIOEN 
Inte aktuellt i detta ärende. 
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Dnr. KS-2021-0247-291  § 76 
 

LÅSSYSTEM TILL STRANDENSKOLAN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2022, beviljas 200 tkr 
för att byta låssystem på Strandenskolan. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Nuvarande låssystem är ej fungerande, måste åtgärdas innan systemet 
slutar fungera. Helst tidigare än år 2023. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 142 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Återrapportering kvartal 1 2023. 
 
TAGIT HÄNSYNS TILL BARNKONVENTIONEN 
Inte aktuellt i detta ärende. 
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Dnr. KS-2021-0242-534  § 77 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - POE-SWITCHAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2025, beviljas 100 tkr 
för POE-switchar. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Det trådlösa nät som successivt byggs ut kräver andra typer av 
switchar (POE-switchar, dvs switchar som även förser utrustningen 
med ström). 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Blankett för investeringsäskande 2022, 2025 
Tjänsteskrivelse 211105 
Protokoll KS 211122, § 143 
 
ÅTERRAPPORTERING 
2022 samt 2025 vid bokslut. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet berör inte barn. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
IT- och stadsnätsenheten 
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Dnr. KS-2021-0243-534  § 78 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - SKALSKYDD FÖR IT-
INFRASTRUKTUR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
75 tkr per år för skalskydd för IT-infrastruktur. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunens IT-infrastruktur växer ständigt och kommunens 
verksamheter och även utrustning såsom larm, brandskydd, 
övervakning med mera är mycket känsliga för avbrott. Den 
infrastruktur som dessa system och utrustningar använder behöver ett 
säkrare skydd. Den IT-utrustning (switchar med mera) som står ute i 
verksamheterna har idag ett bristfälligt skalskydd, och utrustning kan 
saboteras eller skadas, avsiktligt eller oavsiktligt. Skulle utrustning 
skadas är risken stor att det får stora ekonomiska konsekvenser samt 
långa driftstopp, vilket innebär stora konsekvenser för kommunen 
övergripande men även för verksamheter på grund av stillastående då 
man inte kommer åt de system man behöver. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Blankett för investeringsäskande 2022–2025 
Tjänsteskrivelse 211105 
Protokoll KS 211122, § 144 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Årsvis vid bokslut. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet berör inte barn. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
IT- och stadsnätsenheten 
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Dnr. KS-2021-0241-534  § 79 
 

INVESTERINGSÄSKANDE – ARUBA/TRÅDLÖST NÄT 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
210 tkr per år för Aruba/trådlöst nät. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunens trådlösa nätverk behöver byggas ut, främst till följd av 
krav om digitala nationella prov, men även till följd av krav och behov 
från kommunens verksamheter. I samband med detta byts det gamla 
trådlösa nätverket ut mot modernare och säkrare nät. Utökningen och 
utbytet av accesspunkter har påbörjats 2021 och behöver 
kompletteras 2022. Det trådlösa nätverket i kommunens övriga 
verksamheter kommer successivt att bytas ut till den typ som skolan 
har. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Blankett för investeringsäskande 2022–2025 
Tjänsteskrivelse 211105 
Protokoll KS 211122, § 145 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Årsvis vid bokslut. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet berör inte barn. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
IT- och stadsnätsenheten 
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17 

 
Dnr. KS-2021-0240-534  § 80 
 

INVESTERINGSÄSKANDE – UPPGRADERING 
BACKBONE-NÄT 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
100 tkr per år för uppgradering av backbone-nät. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Uppgradering av backbone-nät innebär att vi ökar kapaciteten mellan 
våra egna noder och det går snabbare för våra kunder.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsplan-blankett 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 146 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0238-543  § 81 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - EFTERANSLUTNINGAR 
BREDBAND 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2025, beviljas 800 tkr 
för efteranslutningar av bredband. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Efterfrågan på fiberinstallationer fortsätter och ju glesare 
anslutningarna blir desto dyrare. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsplan-blankett 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 147 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0236-534  § 82 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - BREDBANDSSWITCHAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för 2023–2025, beviljas  
200 tkr per år för 2023 och 2024 och 440 tkr för 2025 för utbyte av 
bredbandsswitchar. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Bredbandsswitchar har en livslängd på 5 år och behöver bytas ut 
kontinuerligt. Om en switch stannar går hela nätet ner. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande-blankett 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 148 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

20 

 
Dnr. KS-2021-0239-534  § 83 
 

INVESTERINGSÄSKANDE – TAC – BYTE INTENO MOT 
SWITCHAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2024, beviljas 
50 tkr per år för byte till switchar. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
TAC (kommunens övervakning av ventilation mm) går idag på 
inteno, det vill säga på abonnentanslutningar. Detta måste skiljas så 
att kommunnätet inte har något med abonnentanslutningar att göra ur 
ett säkerhetsperspektiv. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande-blankett 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 149 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0237-534  § 84 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - BYTE AV GAMLA UPS:ER 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
50 tkr per år för utbyte av UPS:er. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En UPS är en avbrottsfri elkälla och många av våra UPS:er faller nu 
för åldersträcket och behöver bytas ut. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande-blankett 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 150 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0235-005  § 85 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - FLYTT AV NOD I HARPSUND 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2022, beviljas 800 tkr 
för att flytta ut noden i Harpsund till en fristående teknikbod. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Vi har idag en oerhört viktig huvudnod i Harpsund som är hjärtat för 
hela bredbandsnätet i Borgafjäll. Om något skulle hända med huset 
till exempel en brand så förstörs mångmiljonbelopp och det blir ett 
stort slag mot företag och turism. Det skulle ta lång tid att reparera. 
Vi skulle förmodligen också få massiv kritik. Att flytta ut noden till en 
säkerhetsklassad teknikbod skulle eliminera många risker. Det som 
gör frågan högst aktuell igen är att man kommit på ny teknik som gör 
att man på ett ganska smidigt sätt kan flytta ut noden nu utan att 
behöva klippa varje kabel. Arbetet kan dessutom göras i etapper för 
att minimera avbrottstiderna. Kostnaden är dock fortfarande hög på 
grund av teknikbodens kostnad och kostnad för nytt elabonnemang. 
Den nya teknikboden placeras på kommunens mark i rätt riktning för 
att kunna använda en teknik utan att klippa kablar.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Offert och karta över tänkt flytt 
Tjänsteskrivelse 211110 
Protokoll KS 211122, § 151 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0259-005  § 86 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - DIGITALA VERKTYG OCH 
INFRASTRUKTUR TILL SKOLORNA 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
200 tkr per år för digitala verktyg samt infrastruktur i för- och 
grundskolan. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
I förskolan behöver den digitala infrastrukturen förstärkas för att 
bland annat säkerställa tillgång till WiFi på förskoleavdelningarna. I 
grundskolan finns behov av att fortlöpande byta ut samt förstärka 
tillgången på digitala verktyg för elever och personal. 
Distansundervisning är och kommer att vara ett naturligt inslag i 
skolvardagen och för detta krävs utrustning samt att denna byts ut 
fortlöpande. Nationella prov kommer att bli digitala inom kort och 
detta ställer krav på den digitala infrastrukturen och tillgång till 
digitala verktyg. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Digitala verktyg(Infrastruktur 
och datorer skolan) 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 152 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0260-611  § 87 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - UPPRUSTNING AV HEM- 
OCH KONSUMENTKUNSKAPSSAL PÅ 
STRANDENSKOLAN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023, beviljas 600 tkr 
för att åtgärda lektionssalen för hem- och konsumentkunskap på 
Strandenskolan. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Lektionssalen för hem- och konsumentkunskap innehåller fyra 
övningskök för de praktiska momenten. Ett av köken är också delvis 
anpassat för rörelsehindrade. Köken uppfyller inte moderna krav och 
är slitna. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Upprustning av 
Hemkunskapssal” 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 153 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0261-611  § 88 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - MÖBLER TILL 
LEKTIONSSALAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023–2025, beviljas 
150 tkr per år för tillägg och uppdatering av skolbänkar och stolar.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Arbetsmiljön för barn och vuxna behöver förnyas och anpassas, samt 
att det är slut på befintliga bänkar och stolar. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Möbler till lektionssalar” 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 154 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

26 

 
Dnr. KS-2021-0262-611  § 89 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - SKOLGÅRD 
STRANDENSKOLAN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2022, beviljas 60 tkr 
för flytt av lekutrustning på Strandenskolans skolgård. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Befintlig lekutrusning behöver flyttas, då eleverna riskerar att göra sig 
illa. Lekutrustningen finns precis nedanför en backe där eleverna åker 
pulka. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Skolgård Strandenskolan” 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 155 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0263-719  § 90 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - UTEMILJÖ FÖRSKOLOR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2024, beviljas 200 tkr 
för upprustning av lärmiljön utomhus vid förskolorna. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Lärmiljön utomhus vid förskolorna Nyckelpigan och Smulan är slitna 
och har fått nedslag vid besiktning. Förskolorna är i behov av trygga 
och säkra lärmiljöer utomhus. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Utemiljö Förskolor” 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 156 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0264-611  § 91 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - UTEMILJÖ RISBÄCKS 
FJÄLLSKOLA 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023, beviljas 100 tkr 
för uppbyggnad av utemiljö vid Risbäcks fjällskola. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Vid Risbäcks fjällskola saknas lekutrustning såsom gungor, på 
skolgården.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 – blankett ”Utemiljö Risbäck” 
Tjänsteskrivelse 211111 
Protokoll KS 211122, § 157 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
I skolorna, som är verksamheter som är till för barnens väl och 
utveckling, har vi tagit hänsyn till barnkonventionens olika delar. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0248-700  § 92 
 

INKÖP AV NYTT VERKSAMHETSSYSTEM TILL VÅRD- 
OCH STÖDVERKSAMHETERNA 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2023, beviljas 750 tkr 
för ett nytt verksamhetssystem till vård- och stödverksamheterna. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Det behövs ett nytt verksamhets-/journalsystem. Nuvarande system 
är gammalt, otidsenligt och tidskrävande. Det stödjer inte dagens 
standard för journalföring. Inga nya moduler finns att köpa till 
nuvarande system. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022/2023, vård- och stödverksamheterna 
Tjänsteskrivelse, 211116 
Protokoll KS 211122, § 160 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIOEN 
Barnkonventionen är inte aktuell i ärendet då beslutet inte berör barn 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0250-450  § 93 
 

INKÖP AV FORDONSVÅG TILL BORGAFJÄLL ÅVC 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2022, beviljas 500 tkr 
för fordonsvåg till Borgafjäll ÅVC. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Vi har idag ett stort inkomstbortfall på bygg- och verksamhetsavfall i 
Borgafjäll, och då byggandet i området väntas öka måste vi ha en 
fordonsvåg för att kunna öka intäkterna. En stor del av bygg- och 
verksamhetsavfall som avser nybyggnationer kommer ifrån 
Borgaområdet och mängden avfall är mer än vad som räknas in i 
grundabonnemanget. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 Borgafjälls ÅVC 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 161 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Hösten 2023 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
Teknik och service 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0249-450  § 94 
 

INVESTERINGSÄSKANDE - INKÖP AV 
INPASSERINGSSYSTEM MED GRÖNT KORT OCH 
FORDONSVÅG TILL DOROTEA ÅVC 
 

KOMMUNSFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ur kommunfullmäktiges investeringsram för år 2024, beviljas 800 tkr 
för inpasseringssystem med grönt kort och fordonsvåg till Dorotea 
ÅVC (Återvinningscentral). 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Vågen vi har idag är inte integreringsbar med ett inpasseringssystem 
samt att det har uppkommit mycket driftstörningar. Vi behöver få 
samtliga kunder att betala för sitt verksamhetsavfall då flera företag 
inte väger in sitt material. Vi har en stor efterfråga att öka vår 
tillgänglighet på ÅVC:n men utan att behöva öka driftkostnaderna.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 2022 Dorotea ÅVC 
Tjänsteskrivelse 211115 
Protokoll KS 211122, § 162 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Hösten 2023 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Teknik och service 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0231-041  § 95 
 

INVESTERINGSPLAN 2023–2025 – REVIDERING 2022 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Investeringsbudget för 2022–2025 fastställs enligt förslag. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Arbetet med att upprätthålla investeringstakten och se till att de 
investeringar som är nödvändiga genomförs fortgår. 
Verksamheterna har haft en större genomsyn nu under hösten och 
det har tillkommit några äskningar på investeringar. 
Denna investeringsplan kommer innebära att kommunstyrelsens 
investeringsram minskar de kommande åren i utbyte mot 
investeringar beslutade av fullmäktige. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsplan 2021–2025 uppdaterad 211129 
Tjänsteskrivelse 211117 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, redogör för reformarbetet hur vi hanterar 
investeringsprocessen. Genom att redogöra för äskningarna 
individuellt, har de förtroendevalda större möjlighet att visa hur 
partierna prioriterar. Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 
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Dnr. KS-2021-0226-041  § 96 
 

TAXOR OCH AVGIFTER 2022 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Taxor och avgifter 2022 enligt givet förslag fastställs. 
 
Mat gällande särskilt boende beslutas enligt förslag 1, vilket innebär 
2021 års kostnad uppräknat med 3% utifrån SKR:s prognos gällande 
PKV (prisindex kommunal verksamhet. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
De flesta taxorna är oförändrade eller indexuppräknas. Några av de 
största förändringarna är: 
 
Anslutningsavgiften för vatten och avlopp höjs med 10%.  
Fasta brukningsavgiften höjs för VA. 
Schablonkostnaderna för VA till fritidshus ökas. 
Särskild bredbandstaxa för fritidshus tas bort och istället nyttjas 
ordinarie taxa även för fritidshus, inför kommande nya 
tjänsteleverantörer.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Förslag på taxor och avgifter för kommunstyrelsen 2022 
Förslag på taxor och avgifter för räddningstjänsten 2022 
Förslag på taxor och avgifter för utbildningsverksamheterna 2022 
Förslag på taxor och avgifter för kultur och fritid 2022 
Förslag på avgifter för kostenheten 2022 
Förslag på renhållningstaxa 2022 
Förslag på uthyrningstaxa GVA 2022 
Förslag på VA-taxa 2022 
Information om VA - taxa 
Tjänsteskrivelse, 211014 
Förslag på taxor och avgifter för vård- och stödverksamheterna 
Protokoll VSU 211101, § 96 
Förslag på taxor och avgifter MBN 
Protokoll KS 211122, § 165 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet berör ej barn direkt. 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, redogör för höjningen av avgifterna för bland annat 
vatten och avlopp. Där försöker vi hålla nere kostnaderna för våra 
medborgare genom att samarbeta bland annat inom 
avfallshanteringen med närliggande kommuner. Yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
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Dnr. KS-2021-0212-710 § 97 
 

TILLÄMPNINGSREGLER AVGIFTSHANDLÄGGNING 2022 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Tillämpningsregler för avgiftshandläggning av avgifter i särskilda 
boendeformer och ordinärt boende 2022 antas enligt gällande förslag. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Tillämpningsregler för handläggning av avgifter i särskilda 
boendeformer och ordinärt boende för år 2022. 
 
Årligen görs revideringar i samverkan med ledningsgrupp för vård- 
och stödverksamheter och styrs till stor del av prisbasbeloppet som 
regeringen varje år tar fram. 
Dokumentet är upprättat i verksamheten för att underlätta 
avgiftshandläggningen, samt ligga som grund för tydlig information 
för medborgarna. 
 
Individuellt tillägg och höjning av minimibeloppet som finns angivet i 
dokumentet revideras efter att Konsumentverket antagit 
kostnadsberäkningar för 2022. 
 
Revideringar behöver göras i dokumentet efter kommunfullmäktiges 
beslut för att registrera alla ändringar och få ett uppdaterat dokument 
inför verksamhetsår 2022. Revidering kan göras utan att ärendet lyfts 
igen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 211012 
Tillämpningsregler avgiftshandläggning 2022 
Protokoll KS 211122, § 175 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Hänsyn är tagen till barnkonventionen och inga åtgärder krävs. 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
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Dnr. KS-2021-0188-501  § 98 
 

KOLLEKTIVTRAFIKPLAN 2022–2024 – DOROTEA 
KOMMUN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Kollektivtrafikplan 2022–2024 - Dorotea kommun, daterad  
2021-10-12 fastställs. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Varje år ska kommunen upprätta en kollektivtrafikplan som sträcker 
sig tre år framåt. Planen ska bland annat beskriva nuläget i den 
inomkommunala trafiken, behov av ändringar i närtid samt planer för 
framtida trafik. Planen ska fungera som underlag vid 
Kollektivtrafikmyndighetens upprättande av det regionala 
trafikförsörjningsprogrammet. 
 
Kollektivtrafikplanen är ett av verktygen i det inomkommunala 
infrastrukturarbetet. Planen bör antas för att också fungera som 
byggsten i den kommunala översiktsplanen. 
 
Inför kommunstyrelsens möte kommer en justering av planen göras 
gällande anslutning till och från Lycksele. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Kollektivtrafikplan 2022–2024 Dorotea kommun, daterad 211012, 
uppdaterad 211202 
Barnkonsekvensanalys checklista 
Tjänsteskrivelse 211012 
Protokoll KS 211122, § 168 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Kollektivtransportplanen uppdateras årligen, för att gälla tre år framåt, 
och ska i samband med det presenteras för och fastställas av 
kommunfullmäktige. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Barn och ungas hälsa, behov och säkerhet har beaktats. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten 
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Dnr. KS-2021-0222-534  § 99 
 

BREDBANDSSTRATEGI 2021–2025 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Bredbandsstrategi för Dorotea kommun år 2021–2025 antas. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Syftet med bredbandsstrategin är att ge direktiv, stöd och vägledning i 
det strategiska och långsiktiga arbetet med att förverkliga kommunens 
mål att år 2025 bör 98 procent av alla hushåll och företag ha tillgång 
till bredband om minst 1000 Mbit/s. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Förslag på Bredbandsstrategi 2021–2025 
Befintlig infrastrukturkarta 
Prioritering av utbyggnad 
Tekniska lösningar 
Tjänsteskrivelse 211021 
Protokoll KS 211122 § 169 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
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Dnr. KS-2019-0140-100  § 100 
 

FASTSTÄLLANDE AV STRATEGISKA MÅL - MED 
TILLHÖRANDE INDIKATORER – REVIDERING 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Reviderade strategiska mål med tillhörande indikatorer fastställs. 
Målen börja gälla från 1 januari 2022. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Syftet med att sätta mål på kommunövergripande nivå är att skapa 
fokus på det viktigaste i verksamheten. De mål som sätts utgår från 
visionen och ska vara strategiskt viktiga eller fokusera på 
problemområden. 
 
Dorotea kommun har sedan 2020 fyra målområden med 12 
tillhörande strategiska mål. Till de strategiska målen har 
verksamheterna utarbetat 50 verksamhetsmål med indikatorer. Många 
av målen har visat sig vara svåra att utvärdera, alla mål har inte gått att 
jämföra från år till år eller mot nationellt inrapporterad statistik. 
Därtill har själva mätandet inneburit onödig administration. Tid som 
kunde lagts på mer verksamhetsnära aktiviteter till gagn för brukare 
och medborgare. 
 
Med föreslagna reviderade mål med tillhörande nationella indikatorer 
kommer arbetet med uppföljning att kvalitetssäkras samtidigt som 
den administrativa bördan minskar. 
 
Inför 2022 har ett arbete skett med att förenkla uppföljningen genom 
att nationellt mätbara indikatorer kopplas direkt mot de strategiska 
målen. Utöver detta föreslås fullmäktige att lägga till ett ytterligare 
strategiskt mål, minskad miljöpåverkan.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Förslag strategiska mål och indikatorer 
Tjänsteskrivelse 211020 
Protokoll KS 211122, § 134 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet har ingen direkt koppling till barn.  
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, anser att detta är rätt väg att gå, vi ska känna oss 
bekväma och det ska vara relevanta mål vi tar fram. Yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
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Dnr. KS-2019-0133-011  § 101 
 

POLICY FÖR DOROTEA KOMMUNS MÅLSTYRNING - 
REVIDERING 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Reviderad policy för Dorotea kommuns målstyrning fastställs och 
börjar gälla från 1 januari 2022. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
I framtidsberedningens och kommunens arbete med att ta fram mål 
har en policy för målstyrning beslutats om 2019-06-17 i 
kommunfullmäktige. Policyn syftar till att betona vikten av 
målstyrning och förtydliga hur Dorotea kommun vill arbeta vidare 
med målarbetet. Vid revidering av de strategiska målen i 
målstyrningen har förslag på ett ytterligare strategiskt mål tillkommit, 
minskad miljöpåverkan. Därav behov av att även uppdatera policyn för 
målstyrning. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
PU KF 190617 § 27 
Policy för Dorotea kommuns målstyrning – reviderad 
Tjänsteskrivelse 211025 
Protokoll KS 211122, § 135 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet har ingen direkt koppling till barn.  
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Dnr. KS-2021-0225-106  § 102 
 

REMISS - TILLSAMMANS FÖR EN HÅLLBAR 
BESÖKSNÄRING I VÄSTERBOTTEN – REGIONAL 
STRATEGI 2021–2026 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT  
Förslaget till strategi för besöksnäring i Västerbotten tillstyrks. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Region Västerbotten har tillsammans med olika aktörer utformat en 
strategi för hållbar besöksnäring i Västerbotten. 
Förslaget till strategi är avvägt för att samla olika aktörer till 
gemensamt arbete för en hållbar besöksnäring i Västerbottens län, 
från fjäll till kust. Den definierar olika aktörers ansvar och kan bli ett 
verktyg för att stärka samarbetet. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Remiss 
Tjänsteskrivelse 211026 
Protokoll KS 211122, § 177 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, målet är att man ska utgå från naturens och 
förutsättningar. Vi ser en ökning av åretruntverksamhet även för vår 
kommun. Detta blir en stabil och pålitlig partner för att 
besöksnäringen i kommunen. Yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Region Västerbotten 
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Dnr. KS-2021-0232-040  § 103 
 

BEGÄRAN OM UTÖKAT ÄGARTILLSKOTT - RIVNING AV 
FASTIGHETER DOROTEAHUS I DOROTEA AB 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ett utökat ägartillskott om 3 200 000 kronor lämnas till Doroteahus i 
Dorotea AB. Villkorat för ökade omställningskostnader vid rivning av 
flerfamiljshus med sammanlagt 48 lägenheter. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kostnaderna för anpassning av Doroteahus bestånd, genom rivning 
av fastigheterna: Falken 1, Örnen 14 samt Korpen 1 där en ny 
teknikdel/panncentral samt byggnation av ny tvättstuga för 
Skogsgatan 6, blev mycket högre än vad som tidigare var beräknat.  
 
Den ökade kostnaden i teknikdelen beror till stor del av att 
konstruktionen gör att man blir tvungen att bygga ihop teknikdelen 
med de överhängande lägenheterna på Skogsgatan 6. 
Den högre rivningskostnaden beror på sanering och 
omhändertagande av miljöfarliga ämnen som asbest, kvicksilver och 
PCB. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse 211108 
Beräkning utökning 211027 
Protokoll KS 211122, § 179 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Bengt Henriksson, C, redogör för det tidigare aktieägartillskottet och 
hur anbuden visade att pengarna inte räcker till, cirka 1 mkr dyrare för 
rivningen. Dessutom måste man göra en större ombyggnad för att 
behålla teknikbyggnationen på Villagatan 31, då byggnadstekniska 
problem tillkommit vilket kostar cirka 2 mkr. Yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2021-12-13 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

41 

 
Dnr. KS-2021-0099-001  § 104 
 

UTVÄRDERING AV DEN POLITISKA ORGANISATIONEN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Beslut om antal ledamöter i kommunfullmäktige och dess 
organisation tas i separata punkter. 
 
Gällande partistöd och förslag till förtroendevaldas arvodering 
återremitteras dessa till beredningen då ordförande i beredningen inte 
deltar i dagens kommunfullmäktige. 
Fullmäktigeberedningen för utvärdering av den politiska 
organisationen entledigas därmed inte. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Inför denna mandatperiod togs beslut att minska antalet nämnder, det 
fanns även ett beslut att en utvärdering skulle ske, vilket nu skett i och 
med denna beredning. Fullmäktigeberedningen har haft möten under 
hösten där samtliga politiska partier varit delaktiga. Ett förslag till 
beslut gällande kommande politiska organisation och dess arvodering 
har tagits fram av beredningen och lämnats över till 
kommunfullmäktige. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll KF 210329, § 19 
Protokoll från förtroendemannautredningen 211124 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, anser att ordförande i beredningen bör vara 
närvarande och presentera fullmäktigeberedningens förslag. Yrkar att 
partistödet och de förtroendevaldas arvodering återremitteras till 
beredningen och med det avslås även begäran om entledigande av 
fullmäktigeberedningen. 
 
BESLUTSGÅNG 
Ordförande finner att det finns två förslag, fullmäktigeberedningens 
förslag och Nicke Grahns yrkande. Ordförande ställer förslagen mot 
varandra och finner att kommunfullmäktige förordar Nicke Grahns 
yrkande. 
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Dnr. KS-2021-0271-101  § 105 
 

ANTAL LEDAMÖTER I KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Antalet ledamöter beslutas kvarstå vid 25 ordinarie ledamöter i 
kommunfullmäktige under nästa mandatperiod 2022–2026. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunfullmäktige tillsatte i mars 2021 en 
förtroendemannaberedning vars uppdrag bland annat är att ge förslag 
på politisk organisation inför nästa mandatperiod. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll från förtroendemannautredningen 211124 
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Dnr. KS-2021-0272-104  § 106 
 

FÖRÄNDRING AV DEN POLITISKA ORGANISATIONEN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Nuvarande organisation med två utskott under kommunstyrelsen 
fortsätter under en mandatperiod till. Gäller från 1/1 2023. 
 
Att i slutet på nästa mandatperiod göra en grundlig utvärdering för 
nytt beslut. Detta ur sammantagen verksamhetsmässig, demokratisk 
och ekonomisk synvinkel. 
 
RESERVATION 
Jimmy Frohm, SD, reserverar sig mot beslutet. 
 
Lars Simonsson, V, har lämnat en protokollsanteckning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Till nuvarande mandatperiod togs kultur- och utbildningsnämnden 
och socialnämnden bort, istället flyttades kultur- och 
utbildningsfrågorna under allmänna utskottet och socialnämnden fick 
ett eget vård- och stödutskott. Båda utskotten hör till 
kommunstyrelsen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll från förtroendemannautredningen 211124 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Lars Simonsson, V, anser att man bör återgå till nämnder igen, men 
då vi den här mandatperioden till stor del befunnit oss i en pandemi 
är det rimligt att förlänga den här organisationen en mandatperiod. 
Lämnar ett tilläggsyrkande att en ny attsats skall läggas till ”Att i slutet 
på nästa mandatperiod göra en grundlig utvärdering för nytt beslut. 
Detta ur sammantagen verksamhetsmässig, demokratisk och 
ekonomisk synvinkel.” 
 
Nicke Grahn, L, tillstyrker Lars Simonssons förslag om 
tilläggsyrkandet att organisationen ska utvärderas igen.  
 
Jimmy Frohm, SD, anser att det är viktigt att hushålla med ekonomin, 
men viktigare att demokratin upprätthålls, yrkar bifall till återgång till 
nämnder igen. 
 
Lars Simonsson, V, informerar att vid första träffen med 
fullmäktigeberedningen sa även V nej till fortsatt organisation med 
utskott. Ser en fördel med att olika verksamheter behöver inte slåss 
om budgeten som tidigare. Men ur demokratisk synvinkel är det inte 
bra. Saknar redovisning för vad ändringen till utskott har gett 
ekonomiskt. 
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  § 106 
 
Nicke Grahn, L, påminner att det här är en krisorganisation där vi 
saknade mycket pengar i budget inför förra valet. Dock har man sett 
till att ersättare har rätt att delta i mötena för att fortsatt hålla en 
politisk bredd. 
 
BESLUTSGÅNG 
Ordförande finner att det finns tre förslag, fullmäktigeberedningens 
förslag Jimmy Frohms förslag och Lars Simonssons tilläggsyrkande. 
Ordförande ställer först fullmäktigeberedningens förslag mot Jimmy 
Frohm och finner att kommunfullmäktige förordar 
fullmäktigeberedningens förslag. 
 
Därefter frågar ordförande om fullmäktige antar Lars Simonssons 
tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige tillstyrker 
tilläggsyrkandet. 
 
PROTOKOLLSANTECKNING 
”V:s syn på förändrad organisation. 
 
Vi märker en skillnad med att bedriva ett politiskt arbete med utskott 
gentemot nämnd. Med nämnder är det lättare att få in yngre/nya som 
insteg i politiken och eventuellt sitta som ersättare eller som kanske 
bara vill jobba med vissa frågor inom ett nämndsområde, men även 
att möta verksamheterna. Det finns dock en svårighet i att engagera 
nya medlemmar som vill intressera sig i politiken men det gör det inte 
lättare när uppdragen minskar och besätts av färre personer. 
Facken blir inte kallade till utskotten som de blev till nämnderna. 
Svårare att hålla sig ajour med ärendena och med verksamheterna, när 
man inte kommer in tidigt i processen. Vi menar att 
nämndsorganisationen öppnade upp för mer diskussioner än vad 
nuvarande utskottsorganisation gör. 
En riktig utvärdering av den politiska organisationen är viktig. Vi 
menar att det är svårt att utvärdera nuvarande organisation efter 
denna mandatperiod eftersom den sett så annorlunda ut med bland 
annat covidrestriktioner. Vi vill ha en grundlig utvärdering i slutet på 
nästa mandatperiod för att fatta nytt beslut utifrån den. Detta ur 
sammantagen verksamhetsmässig, demokratisk och ekonomisk 
synvinkel.” 
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     § 107 
 

DELGIVNINGAR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Informationen noteras. 
 
 
Delgivning: 
 
Kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr 
Delårsrapport 2021-08-31 
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  Dnr. KS-2021-0023-000  

 Bilaga sjukstugeskisser 
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